

The Outcrowd Radio 5 / Freakball (7" Vinyl)

Stil: Rock | Kat.-Nr.: o1r 93 | Label: off label records | Vertrieb: Timezone Distribution
Format: Single (analog)



Track Listing:

- 01 Radio 5
- 02 Freakball

Blue-eyed souly Garagepunk

The Outcrowd sind eine vierköpfige blue-eyed souly Garagepunk Band, geboren im Schoß der Kölner Sixtieszene. Hämmernder, pulsierender Sound, bassgitarrenlastig, mit dem typischen Sixtiesorgelsound und einem singend Drummer an den Fellen, mit viel Liebe zum Sixtiesound ohne jedoch die nötige Härte vermissen zu lassen. Nachdem die vier sensiblen Schöngelster schon die Bühne mit Genregrößen wie The Morlocks und The Thanes teilten, ist die Zeit nun endlich reif für die erste Singleauskopplung, wie es sich gehört, im 7-Inch-Format. Heiß, frisch gepresst, wohlduftend, köstlich – come and taste the Band!

The Outcrowd are a four man band born in the lap of Cologne's sixties scene. The Outcrowd's sound is pounding and pulsating, heavily bassed, with a typically 60's organ sound and a singing drummer. Genre-wise they're located between 60s Garage & Soul and put both, passion and the necessary hardness, into their sound! Cologne's very own blue-eyed souly garagepunk combo already shared the stage with legendary genre-specific bands like The Morlocks and The Thanes. And now it's really time for their first output, a fine 7-inch. Hot and freshly pressed, fragrant, delicious – come and taste the band.